
ZAPISNIK 

(ekstrakt) 

 

Sa IV (CETVRTE) sednice Komiteta za Zajednice - Dragaš, održane 30.03.2022.godine u 11:00 

časova, sa ovim: 

     Dnevnim redom  

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnog sastanka, 

2. Razmatranje materijala Skupštine za 6 sednicu Skupstine opstine,  

3. Eventualno. 

 

g. Miralem Rahte - Postovani clanovi Komiteta za Zajenice, OSCE, svi prisutni gosti, pre 

samog pocetka ovog sastanak zelim da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim 

pitanje da li su svi clanovi Komiteta za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, 

preveden na vasim maternjem jezicima? Da li ima primedbe ili komentar u vezi materijala. 

Prelazimo na dnevni red. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Pozdrav svima prisutnima, Ako ste mislili od materijala samo na ovaj 

dnevni red, onda je sve u redu. A ako u materijalu spada i usvajanje zapisnika koga treba da 

usvojimo, onda nije u redu. Ja takvo nesto nisam dobio. Tako da ne mozemo da nastavimo da 

radimo, jer ja nemam Zapisnik koji treba da usvojimo. 

g. Miralem Rahte – Da li ste svi dobili materijal osim g.Nedzmidina.  

g.Nedzmidin Sejdilar – g.Predsedavajuci ovo je strasno, ovo meni lici na nekakve ujdurme, svi 

dobijete materijal a meni ne posaljete nista. Zamislite da nisam postavio to pitanje. Mi smi imali 

narodnog poslanika u parlamentu Kosova, i kad su isli na neke komisije koje su bile osetljive 

njemu su davali drugi materijal. Da bi ga skrenuli sa teme, njemu daju deseti materijal. Umesto 

neke komisije u Mitrovicu, njemu daju materijal komisije u Suvoj Reci. Tako i vi radite samnom 

ovde, dajete mi samo Poziv i bas vas briga. Kako cemo ovo da resimo. Molim vas nemojte mi 

iskljucivati mikrofon jer nemate pravo da mi iskljucujete mikrofon. G.Predsedavajuci, zamolio 

bih vas da zamolite vase osoblje da mi ne gasi mikrofon. Ja sam ovde narodni odbornik i on 

nema pravo da mi gasi mikrofon niti da razgovara samnom. Ajde resite ovaj problem, gde je 

materijal. Nemozemo da nastavi sa radom dok ne dobijemo Zapisnik sa predhodne sednice.  

g.Samidin Xheladini – Primedba Nedzmidina je na mesto, ni mi nismo dobili materijal. Mi 

imamo materijal koji cemo debatirati, a oba Zapisnika da nam dostavite na narednim sednicama. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Molim vas da smirite ovog vaseg kolegu. On nema nikakvo pravo da 

razgovara ni sa jednim odbornikom ovde. On je vase osoblje i on moze da vas posavetuje samo 

kada mu to vi trazite savet, a nema pravo da prica samnom niti da objasnjava o bilo cemu. Moje 

politicko pravo je da vas zeznem. I kad nisam u pravu, a ako sam verbalno nadmocniji od vas, 

moje je pravo da vas zeznem. A ovaj fini, lepi gospodin nema nikakvo pravo da razgovara ni sa 

jednim odbornikom ovde. On ovde sluzi da vam vodi Zapisnik, i izmedju ostalog u materijalu 



koji sam dobio, iz budzeta ove skupstine nema nijednog zaposlenog. Samim tim on nesme ni da 

sedi tu. Obzirom da skupstina nema nijednog zaposlenog. Molim vas resavajte te stvari.  

g. Miralem Rahte – Gospodine vi ste u pravu što niste dobili materijal, ovo pitanje će 

biti  ispitano. Niste dobili samo zapisnike je li tako. Ja kao predsedavajući hteo bih da stavim 

ovaj predlog na glasanje dok ne utvrdimo da li imamo pravo, pošto nismo dobili materijal, da 

nastavimo sa radom komiteta ili ne. Ja predlažem da ovaj predlog glasamo. Koji je za da 

nastavimo sa radom sa ovom sednicom komiteta? Ko je protiv? Uzdržan? Nastavljamo sa radom. 

Dnevni red četvrtog sastanka ma tri tačke: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnog sastanka, 

2. Razmatranje materijala Skupštine za 6 sednicu Skupstine opstine,  

3. Eventualno. 

Da li neko želi da uzme reč? Nastavljamo sa usvajanjem dnevnog reda, Ko je za? Usvaja se. 

Tačka I - Razmatranje I usvajanje Zapisnika sa predhodne sednice Komiteta 

Ima li neko primedbe na zapisnik? Posto neme stavljam Zapisnik na glasanje ko je za? Sa 6 

glasova za se usvaja  se zapisnik. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 6. sednicu ... 

Tačke dnevnog reda materijala sednice su: 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne sednice 

2. Osnivanje komisije za prikupljanje dokaza po zahtevu Ombudsmana povodom žalbe g. 

Feim Sali,  

3. Imenovanje komisije za dodelu opštinske nepokretne imovine,  

4. Davanje na koriščenje opštinske nepokretne imovine (apoteka),  

5. Davanje na koriščenje opštinske nepokretne imovine ( Morena),  

6. Davanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine ( Opštinski bife),  

7. Predlog Odluka o prenosu sopstvenih nepotrošenih sredstava iz 2021 god. u 2022 god 

8. lzveštaj o rashodima januar-decembar 2021,  

9. Planovi rada Izvršne vlasti opštine za 2022. godinu,  

10. Izveštaj rada lzvršne vlasti za 2022 god,  

11. Eventualno. 

g. Miralem Rahte – Imajuci u vidu da tacka 1 dnevnog reda skupstine pripada Skupstini, odmah 

bi smo nastavili i presli na 2 tacku dnevnog reda materijala Skupstine. Da li neko zeli uzeti rec u 

vezi 2 tacke dnevnog reda, Osnivanje komisije za prikupljanje dokaza po zahtevu Ombudsmana 

povodom žalbe g. Feim Sali,? Posto nema, ko je Za da se ova tacka prosledi Skupstini na dalje 

razmatranje. Usvaja se, sa 6 glasova. 

- Prelazimo na 3 tacku dnevnog reda materijala Skupstine koja glasi: 1. Imenovanje komisije 

za dodelu opštinske nepokretne imovine. Da li imate pitanja ili dopune. Posto nema prelazimo na 

glasanje. Ko je za, protiv, uzdrzanih? 4, 5 i 6 KPF je zauzeo stav da se razmatraju kao jedna tacka 



posto su iste prirode. I ja kao predsedavajuci predlazem isto da ove tacke budu isto razmatrane. 

Ima li komentara? Posto nema prelazimo na glasanje. Ko je za, protiv, uzdrzanih? Usvaja se. 

 - Prelazimo na 7 tacku dnevnog reda Predlog Odluka o prenosu sopstvenih nepotrošenih sredstava 

iz 2021 god. u 2022 god. Ima li komentara? Posto nema prelazimo na glasanje. Ko je za, protiv, 

uzdrzanih? Usvaja se. 

- Prelazimo na 8 tacku dnevnog reda, lzveštaj o rashodima januar-decembar 2021, Ima li 

komentara? Posto nema prelazimo na glasanje. Ko je za, protiv, uzdrzanih? Usvaja se. 

- Prelazimo na 9 tacku dnevnog reda, Planovi rada Izvršne vlasti opštine za 2022. godinu, Ima li 

dopuna? Posto nema prelazimo na glasanje. Ko je za, protiv, uzdrzanih? Usvaja se. 

- Prelazimo na 10 tacku dnevnog reda, Izveštaj rada lzvršne vlasti za 2022 god. Ima li dopuna? 

Posto nema prelazimo na glasanje. Ko je za, protiv, uzdrzanih? Usvaja se. To je sve sto se tice 

materijala skupstine. 

 

Tačka III – Eventualno 

g.Nedzmidin Sejdilar – Vi predsedavajuci, uzimete pauzu a ne najavljujete je, ne kazete kolika 

je ta pauza, mi izadjemo da popusimo cigaretu vi dodjete i sprckate sve stvari. Mislim da nemate 

nikakav pravni osnov. Sami ste izasli napolje, niste najavili da cete biti odsutni, kada sam ja 

izasao, vi ste se odmah vratili da zavrsite ovaj proces bez mene. Hoćete li biti ljubazni da mi 

objasnite kako ste rešili problem zapisnika. 

g. Miralem Rahte - To nije bila pauza već jedna kratka konsultacija koja je trajala manje od 

minute a to što ste vi napustili sednicu to je vaš problem i to što niste bili prisutni. Poštu pod 

tačkom eventualno niste imali nikakav predlog u okviru ove tačke postavljam službe komiteta da 

li imamo zahteva stranaka za ovaj komitet? Mi smo glasali za vaš predlog Da li da nastavimo 

sedmicu ili ne, usvojili smo predlog da nastavimo sa radom ove sedmice. Imali smo jedan zahtev 

gospodina šerif Redžepi zapošljavanje jedne ulice u Dragašu, taj zahtev je momentalno u 

realizaciji. Ovaj zahtev je već odobren. Ulica nije pokockana a ima oko 40 porodica koje žive u 

toj ulici. Pošto smo završili sa svim tačkama dnevnog reda, zahvaljujem se prisutnima na datom 

doprinosu i ovim zatvaram današnje zasedanje ovog komiteta za zajednice.  

 

 

Predsedavajuci komiteta: Miralem Rahte 

___________________________ 

 

 

 


